
voltant de la nostra taula i al caliu 
de la nostra tertúlia un compromís.

Va ésser un programa més llarg que 
els altres però encara no van ser 
tocats tots els temes previstos 
perquè el temps va ésser insuficient 
i al acomiadar-se, els senyors Ramir 
Pons, Josep Llensa i Josep Vicente 
ho van fer amb una promesa: la de 
tornar ben aviat.

La porta d ’aquest programa està 
oberta, el camí traçat, l ’objectiu no 
és altre que el de fer-vos arribar tota 
aquesta informació que fins fa al
gun temps mancava d’alguna mane
ra, una informació lo més clara i 
transparent possible, que us man
tingui assabentats del que realment 
passa a les nostres contrades, una 
informació que us pertany a tots. 
Aquest és el meu desig i el dels 
meus col·laboradors quan aquell 
dia ja llunyà vam començar a te 
nor d ’aquesta cita cada dimecres,

gassades les deu de la nit, l ’hora 
’aquest programa, Punt de Vista.

JOAN CAN ADELL.

is cert, que des d ’un bon 
nent, en tenia un que em 
le cap, no per lo compli- 
pogues ésser, sinó per lo 
ie resultava reunir als que 
ue ser els tres invitats, 
;s, tres homes que al front 

tres ajuntaments, Santa 
Castell d ’Aro-Platja d ’Aro i 
u de Guíxols, ho donava 
, tenien m olt per explicar 
le tots és sabut que els 
res municipis s’enfronten 
ada més, a una serie de 
s comuns que fan neces- 
l més estreta col·laboració.

i vinguda fou possible el 
mecres. Sobre la taula es 
ar temes verdaderament 
nts, el de l ’aigüa, el de la 
ensenyament, fins i to t un 
i mica arreconat, el dels 
i públics, pel que es van 
etre a estudiar-to seriosa- 
imb la màxima urgència, 
íxí, en certa manera, al
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